
EXTRACTE dels acords adoptats en la sessió ORDINÀRIA del Consell Escolar
realitzada el dia 14 de juliol de 2022 a les 17:30, de manera presencial, a la biblioteca
del centre per tractar els següents punts:

1. Lectura i aprovació, si és procedent, de les actes anteriors.

Queden aprovades les actes anteriors per unanimitat dels i de les presents.

2. Informació i aprovació, si és procedent, de la Memòria de la PGA curs
2021-2022.

La directora llig la memòria del present curs. Per a l’any següent, seguint les noves
instruccions, sols es presentarà per a la seua aprovació el document de memòria
final elaborat per Conselleria. Així mateix, el seguiment i avaluació de cada Pla i
Projecte que es porta a terme en el centre serà elaborat i entregat quan es sol·licite
per part de l’Administració.

3. Justificació del programa de dinamització de les biblioteques.

Tots d’acord en l'ús que s’ha fet enguany d’aquesta dotació: Llibres segons
normativa i animacions lectores al centre gratuïtes per a tot l’alumnat.

6. Informació i aprovació, si és procedent, del balanç de Menjador Escolar
curs 2021-2022.

S’informa del balanç del menjador encara que queden partides per ingressar per
part de Conselleria, i es trasllada la seua aprovació a setembre complint amb la
normativa.

7. Informació de les 3 propostes i aprovació, si és procedent, de l'elecció de
l'empresa de Menjador Escolar i directrius d’aquest servei per al curs
22-23.

Es parla de les 4 empreses que van entregar la proposta: SERUNION, COLEVISA,
CUINATUR i CONTALABOR.
Queda aprovada SERUNION amb el següent resultat en la votació:

VOTS A FAVOR: 12
VOTS EN CONTRA: 0
ABSTENCIONS: 2



En quant a les directrius per al servei de menjador, després de revisada la normativa
fins ara, acordem:

- El màxim d’alumnat que pot ser atés per aquest servei serà de 360
comensals. En el moment que hi haja una demanda major, complint
amb la normativa s’haurà de baremar i els criteris de selecció seran
acordats pel Consell Escolar.

- El menjador d’infantil serà per l’alumnat d’aquesta edat, i per tant com
l’aforament no permiteix entrar tots/es a la vegada, l’alumnat de 5 anys
menjarà en un segon torn.

- El menjador de primària també comptarà amb dos torns. El primer ja
estarà servit quan entren els xiquets i xiquetes i el segon comencarà
en línea una vegada transcorreguts mínim 40 minuts des del
començament del primer torn.

8. Informació sobre la proposta de la concessió de la Menció Honorífica de
l’alumnat de 6é de primària.

S’acorda que les Mencions Honorífiques es facen públiques en l’acte de graduació
de l’alumnat de 6é de primària. (Enguany s’han donat a 5 alumnes i 1 premi
extraordinari)

10. Horari curs 22-23.

Després d’escoltar als diferents sectors del Consell Escolar i d’analitzar les
possibles errades del procés, que han generat malestar en algunes famílies i així ho
han manifestat, bé a través de correus individuals o bé per un escrit conjunt enviat
al Centre, a la Inspecció i a Conselleria, s’acorda buscar mecanismes de diàleg i
escolta, així mateix que la informació siga més directa i clara durant el procés.
També, informar en el mateix moment que arribe l’autorització de l’horari a l’escola,
per tots els medis, donant-li la màxima difusió.

11. Beques de menjador.

Ja estan totes les beques presentades, baremades i pujades a la plataforma, la
secretaria del centre ofereix la possibilitat de la revisió de les mateixes per qualsevol
membre del Consell Escolar fins al 20 de juliol, data en la que es convocarà Consell
Escolar EXTRAORDINARI per certificar que el procés ha sigut correcte.

13. Acomiadament de la presidenta de l’AMPA.

S’ha acomiadat l’actual presidenta de l’AMPA: Mar, a la que agraïm la seua tasca i
s’informa de que Pilar Martínez serà la nova presidenta en funcions (fins que siga
ratificada en l'assemblea de l’AMPA al mes de setembre) i ocuparà el lloc de
representat d’aquesta associació. Es determina que per a sustituir a Pilar entrarà la



següent persona en la llista del sector famílies d’aquesta última votació del Consell
Escolar: Amanda Hernandis.

14. Informació de la presidenta.
La presidenta informa de l’estalvi energètic realitzat al col·legi gràcies al projecte
50/50 i pregunta si estem d’acord en tornar a presentar l’anomenat projecte per
aquest curs escolar, a la qual cosa es respon per unanimitat que sí.

S’informa que entra en vigor la nova llei LOMLOE en els cursos de 1r, 3r i 5é, motiu
pel qual hem modificat el nostre PEPLI, tal i com va comentar l'assessora del
plurilingüisme, i es decideix complir els percentatge, encara que es modifique
l’idioma d’algunes assignatures.

S’acorda publicar a la web del centre, els acords aprovats en el Consell Escolar.

Sense més assumptes que tractar, la presidenta del Consell Escolar dóna per
finalitzada la sessió a les 19:30h.


